
Velkommen til Årsmøtet 2024 
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Saksliste
1. Godkjenning av innkalling og dagsorden, valg av 

møteleder, sekretær og to personer til å undertegne 
protokollen 

2. Årsberetning 2023 med hovedvekt på de viktigste sakene  

3. Regnskap 2023 med kommentarer og revisors beretning 
   

4. Budsjett 2023 og fastsettelse av kontingent for 2024.  
5. Valg 
6. Mingling med servering av kake og kaffe/te 
7.   Statens Vegvesen holder foredrag om E18 
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Forslag til vedtak Sak 1

« Innkalling og dagsorden godkjennes. 
Følgende ble valgt: 
-Møteleder:   Charles Jensen 
-Sekretær:     Morten Østby-Deglum 
-Til å underskrive protokollen: 
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Styrets arbeidsprogram

• Velforeningen skal ivareta beboernes lokale 
interesser og er områdets talerør overfor 
offentlige myndigheter og selskaper når det 
gjelder: 

• Arealbruk, herunder friareal, fellesareal og grønnstruktur 
• Utbyggingsplaner og reguleringsplaner 
• Trafikksikkerhet og kommunikasjon 
• Tilbud til barn og unge 
• Nærmiljø 
• Offentlige tjenestetilbud
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Hjemmesider 
www.blommenholmvel.no
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Blommenholm Vel på 
Facebook med 632 følgere!
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Arbeidet i 2023 
• Følgende arbeid er utført: 

• 5 styremøter + 3 møter i Bærum Velforbund 2 kommunale høringer   
• 6 Kveldsmøter i kommunen: 

– Utbyggingen på Lakseberget 
– E18 
– 2 møter med administrasjonen i kommunen 
– Møte med Formannskapet 

• Innsamling av kvist og hageavfall/gruskassene 
• E18 
• Asfaltering Blommenholmveien 
• Henvendelser fra beboere – brøyting/veilys/fortau/parkering etc. 
• Digitalisering, sosiale medier 
• Oppdatering og ajourføring av medlemsregisteret 
• Hjertesoneprosjektet i samarbeid med FAU og kommunen
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Hjertesoneprosjektet

En hjertesone rundt skolen gjør det sikrere for elevene å gå 
eller sykle. Mindre biltrafikk og tryggere stopp- og hentesoner 
er bra for alle! 
Hjertesonearbeidet innebærer i utstrakt grad holdningsskapende 
arbeid og opplæringstiltak som eksempelvis etablering av 
foreldredrevne gå- og sykkelgrupper, reflekskampanjer og trafikk- 
og sykkelopplæring. 
Opparbeidelse av en Hjertesone kan i enkelte tilfeller kreve 
etablering av fysiske tiltak med utgangspunkt i trafikksituasjon 
ved skolen. Dette kan eksempelvis være etablering av 
fartsregulerende tiltak og skilting. Viktige suksesskriterier er elev- 
og foresatte involvering, forankring og engasjement fra 
skoleledelsen, og samarbeid med aktuelle kommunale tjenester.
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Hjertesoneprosjektet - FAU
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Hjertesoneprosjektet - FAU
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Hjertesoneprosjektet - FAU
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Innspill fra Blommenholm Vel
1. Droppsoner 

Vi stiller oss bak forslaget fra FAU om droppsone 1 og 2.  Droppsone 4 vurderer vi som ikke 
hensiktsmessig.  Droppsone 3 foreslår vi flyttet til Gml.Drammensvei mellom Homannsveien og 
Blommenholmveien kombinert med parkeringsforbud i Gml. Drammensvei mellom avkjørselen 
til Flyinnveien og krysset ved Blommenholmveien. 

2. Gateparkering i trange veier og dårlig sikt 
Vellet har i mange år fremmet ønske om parkeringsforbud i Gml. Drammensvei mellom 
Flyinnveien og Blommenholmveien.  Denne veistrekningen er uoversiktlig og hovedstrekning 
for gåing/sykling til skolen og transport av barn til og fra barnehagen i Gml.Drammensvei.  
Særlig om vinteren blir det problemer med brøyting og fremkommelighet. Vellet stiller seg bak 
forslaget om parkeringsforbud på denne strekningen. 
Når det gjelder Anton Wallesvei så innførte kommunen parkeringsforbud etter innspill fra vellet 
for flere år siden. 
  
I tillegg vil styret i Blommenholm Vel at Bærum Kommune på nytt vurderer å anlegge den 
planerte stien mellom Homannsvei og Flyinnveien.  Denne stien, sammen med stien mellom 
Flyinnveien og Tomtestubben samt Sjøveistunnelen, vil føre til at skolebarna fra vest i vårt 
område nærmest får en bilfri skolevei. Den vil også føre til at foreldre med barn i Barnehagen 
får en trafikkvennlig adkomst til og fra Barnehagen.
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Utfyllingen på Lakseberget
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Medlemmer i Blommenholm Vel

• Det er pr. februar registrert  
-534 medlemmer 
-536 eiendommer 

• ? nye medlemmer i 2023 (Nybygg og 
eiendomsoverdragelser) 

• 68,5% av medlemmene er pr. i dag registrert 
med e-post 

• Vi ønsker flere på e-post!
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Forslag til vedtak sak 2

« Årsmøtet godkjente styrets 
beretning for 2023»
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Blommenholm Vel Årsregnskap 2023
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Revisjonsberetning
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Forslag til vedtak sak 3

« Årsmøtet godkjente regnskapet 
for Blommenholm Vel for 2023»
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Resultatbudsjett 2024
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Forslag til vedtak sak 4

« Årsmøtet godkjente styrets forslag til 
uendret årskontingenten  for 2024 - kr. 
300 for leiligheter og kr. 400,- for 
øvrige boliger og næringsenheter»
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Viktige saker 2024/2025

• Trygge bomiljø, blant annet gjennom innspill til det planverk 
som kommunen styrer etter 

• Oppfølgning «Sandvika Sjøfront» og utfyllingen ved 
Lakseberget/Blommenholm Båtforening 

• Oppfølgning utbygging av E18  
• Gode oppvekst vilkår for barn og unge i vårt område 
• Trafikksikkerhet og offentlig kommunikasjon på Blommenholm 
• Dugnad på stiene i vårt område 
• Kvistinnsamling  2024 
• Elektronisk medlemsregister – email  
• Oppfølgning av prosjektet «Hjertesone»
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Valgkomiteens innstilling 2024/25 

22



Forslag til vedtak sak 5

« Årsmøtet godkjente 
valgkomiteens innstilling til 
styresammensetning, revisorer og 
valgkomite for Blommenholm Vel 
2024/2025»

23



24


